
 Oslo kommune 
 Bydel St. Hanshaugen 
 Barne- og ungdomsforvaltningen

 

 
 

Protokoll 6/05 
 
 
Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 23. august 2005 kl. 17.00     
Sekretariat: 23 47 53 95  
 
 
Møteleder: Dushinka Andresen   
    
Tilstede: Ena Pinjo,  

Ina Rosenberg Stavrum,  
Oda Aase Johnsen,  
Jannecke Ramstad Sandvik, 

  

    
Forfall: Peik Gjestvang Greaker 

Maria Gammelsæter 
  

 Sunniva Sved Johnson 
Andreas Halse 

  

Som vara møtte:    
    
I tillegg møtte:    
    
Møtesekretær: Karin Swanstrøm  
 
Åpen halvtime: ingen møtte 
 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Godkjent 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 19 /05  Protokoll UR juni 
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Sak 19 /05  Protokoll UR juni 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 
 
Ungdomsrådets egne saker 

•  Valg av nytt UR.  UR besluttet i vår at representantene fra de to elevrådene og 
klubbene skal velges for 1 år og de 4 representantene som er uorganiserte skal velges 
for 2 år.  Ena tar ansvar for valg i elevrådet på Ila skole, Janecke for klubbstyret ved 
Hammersborg fritidsklubb, Ina for elevrådet på Marienlyst og Maria for klubbstyret 
ved Marienlyst fritidsklubb.  De resterende representantene blir sittende 1 år til.  Dette 
er bra for kontinuiteten i UR. 

•  UL /Ungdommens OL) arrangeres 30.09.05 på Marienlyst skole.  Ena og Ina 
representerer UR i arbeidsgruppen. 

•  Forslag om å invitere elevrådene på de to ungdomsskolene til UR-møtet i november 
for gjensidig informasjon og diskusjon hvordan man kan samarbeide. 

•  UFO-møte 25.08.05. Ena møter. 
•  Rapporten fra Kafédialogen skal ende ut i en handlingsplan eller Ungdomsplan.  Dette 

må vi diskutere videre på møte i september og oktober.   
•  21. – 23. oktober arrangeres nytt kurs i UR-arbeid i regi av Ung Medstemmelse.  Alle 

i UR bør delta.   
•  UR i bydel St.Hanshaugen har fått  kr.17.233 i forbindelse med  ”Lokale ungdomsråd 

i bydelene – tilskudd 2005”.  Nedsette en ny arbeidsgruppe på neste UR-møte som kan 
vurdere nye søknader som kommer inn.          

 


